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Referat fra  
Ordinært bestyrelsesmøde 
 
Dato: onsdag 21.feb. kl. 18.30 
 
Deltagere: 

 
 
 
Sted: Hos Else 

 

Knud Erik Laursen Irma Dahl 
Lene Kristensen Lisbeth G. Pedersen 
Else Dahl Anja Brockdorff 
Søren Petersen Bent Juhl 
  

   Dagsorden Referat 

1. Registrering af 
mødedeltagere  

Afbud fra Lene og Anja. 

2. Godkendelse af 
referatet fra sidste 
møde 

Referat godkendt. 

3. 
Siden sidst, nyt om .... 
A.  Naturlegepladsen 
B.  Ødsted skole 
C.  Årshjul 
D.  Hjemmeside 
E.  Klyngemøde 
 

A. Naturlegeplads har fået tilsagn fra Nordea Fonden med 300.000 kr. som 
sender deres indsamlede penge op på ca. 1,1 Mill. Efter følgende kom der 
tilsagn fra Jelling sparekasse Fond med yderligere 50.000 kr. så arbejdes der 
på at finpudse ansøgningen til Realdania Fonden/ kampagnen Underværker, 
der er mange der har sendt ansøgninger ind, men håbet er at de vil være med 
til at finansiere stisystemet med. Der kommer svar i maj. Der er ansøgninger 
ude flere steder, så forløbelig plan er at komme i gang hen over sommeren. 
Ødsted Naturlegeplads Forening holder generalforsamling d.14. marts på 
Ødsted Skole – alle er velkommen!  
Så har foreningen indgået et samarbejde med påskeharen, så den kigger forbi 
skærtorsdag og gemmer æg. Husk tilmelding. 

 
B. På Ødsted Skole blæser der nye vinde, der er ansat to nye stærke ledere til 

skolen, Mette og Henrik. Det glæder vi os til at følge, førstehåndsindtrykket 
er meget positivt.  

 
C. Årshjul 

Søren har modtaget årshjulet fra Vejle kommune, den vil han sørge for 
kommer på til et kommende møde.  

 
D. Hjemmesiden 

Søren har styr på den. 
 

E. Klyngemøde, Knud Erik sender mail rundt, dato 10/4 kl. 19. Else taler med 
sognehuset. 
 

F. Kommuneplanen 

http://www.odsted-jerlev.dk/


 
Knud Erik, Else og Bent har haft et møde, hvor de har talt om det som Inger 
Pabst har sendt til os. Vi vil nedskrive hvad vi ønsker der skal stå i 
kommuneplanen. Så sender vi det til Inger Pabst i Egtved, så der sendes et 
samlet svar til Vejle kommune fra klyngen. 
(grusgraven, ønske om bebyggelse, sikker skolevej, sammenhængskraften 
mellem Ødsted og Jerlev bl.a. via bebyggelse)  
Knud Erik samler op. 

 

4. 
Mødet om 
landsbyvisionen 
 

Vi skal mødes kl.9.15 
Else skriver en mail til Lars & Svea vedr. opgavefordeling. 
Søren byder velkommen, nævne vores generalforsamling. 

5. 
Generalforsamling 
-  Underholdning 
-  Indkøb 
-  Kandidater til 
valgene 
 

Generalforsamling d.13. marts kl. 19 Sognehuset 
Kl.18 mødes vi. Else henter nøglen. 

-Dirigent er på plads. 
-Søren laver årsberetning 
-Økonomi ved Knud Erik 
-Bent og Anja træder ud af lokalrådet.   
-Der er aftalt spændende fortælling vedr. Brejning/Kellers Park. 

Kaffe/the/øl/vand/småkager/servietter – Knud Erik bestiller ved Dagli´Brugsen. 
 

Bent laver en dagsorden og laver lidt reklame på Facebook.  
Lisbeth taler med Jesper vedr. reklamesøjlen, hvordan den benyttes. 

6. 
Økonomi 

Knud Erik klargør til generalforsamlingen. 

7. 
Diverse 
Eventuelt 
 

En snak om modtagelse af nye til Jerlev/Ødsted. Vi synes det er en god idé at ny 
tilflytter kunne få en gavekurv, men nogen skal betale den, hvad skal der være i den, 
Hvis der skal være papir med info, så skal disse holdes opdateret. Det er meget svært 
at planlægge, GPDR-regler gør at viden om hvem og hvornår nogen flytter ind er 
svær at hente. I dag møder man mange bekendtskaber via institutionerne og mange 
søger også selv informationer online. Dette er noget vi nok kommer til at tale videre 
om. Derfor forslag til et fremtidigt møde, med invitation af bosætningskonsulenten 
fra Vejle Kommune. 
 
Næste møde: mandag d.26/2 Via. Google Meet. Lisbeth invitere. 

 


